## FL/ HONG · ICHIBAN 扶康 · 艮品



本 會位於長沙灣西岸國際大 廈的社企新業務 — 「康姨 Care」 消毒防護用品專門店現已 開幕!

「康姨 Care」開幕典禮於2021 年9月18日(星期六)隆重舉行, 並邀得贊助機構「伙伴倡自強」社區 協作計劃諮詢委員會主席黃光耀先 生、「香港科技大學 – 捷和實業有限

公司創新環境健康技術聯合實驗室」主管楊經倫教授、時任社 會福利署深水埗區福利專員鄒鳳梅女士蒞臨主禮,與各界友 好一同見證康融服務有限公司(康融)努力不懈地為殘疾人士 及弱勢社群創造更多就業機會!

康融服務有限公司主席李百灝先生, MBE, JP, 於典禮上 提到康融現時的殘疾及弱勢僱員佔總員工比例接近 80%,比 例相當高:而「康姨 Care」項目更能於未來 3 年創造至少 14 個職位予殘疾及弱勢僱員。

本會時任董事局主席施家殷先生, MH, 在致辭中以口號 「康姨 Care, Hong Kong Everywhere」, 寓意扶康會與康融將 繼續努力,發展更多元化的業務, 讓親切和關懷共融的康姨, 把 CARE 傳遍香港每一個角落, 為殘疾人士及弱勢社群創造 更多就業機會, 與各界人士合力打造一個共融社會。

## 「康姨 CARE」消毒防護用品專門店

店舗地址:九龍深水埗元州街二九零至二九六號 西岸國際大廈地下 B2 鋪

網上店舖:https://madamhongcare.org

「康姨 CARE」為全港家居、學校及寫字樓提供 GERMAGIC 多層 次殺菌塗層 (MAP-1) 服務及滅蟲殺菌消毒服務,協助市民抗疫。 此外,亦為客人搜羅一系列個人消毒防疫用品,包括:香港生 產的外科口罩、天然無污染家居清潔及滅蟲劑;空氣淨化器及 家居電器如:智能掃拖機械人及智能淨化冷暖機,產品齊備又 多元化,實有一款適合你。

顧客消費,同時能造就殘疾及弱勢社群就業,為社會創造雙贏, 別具意義!

## "Madam Hong Care" Disinfection and Protective Equipment Store

Address: Shop B2, G/F., West Coast International Building, 290-296 Un Chau Street, Cheung Sha Wan, Kowloon.

Online Store : www.madamhongcare.org

Madam Hong Care provides GERMAGIC MAP-1 thyme antivirus coating spray service and pest control and disinfection service for all residential, schools and offices to help the public fight against the epidemic.



"Madam Hong Care" Disinfection and Protective Equipment Store – The new business of our social enterprise (Hong Yung Services Limited) is now opened at West Coast International Building, Cheung Sha Wan!

Madam Hong Care Opening Ceremony

was grandly held on 18 September 2021 (Saturday). Mr. WONG Kwong Yiu, Chairman of the Advisory Committee on Enhancing Self-Reliance Through District Partnership Programme; Prof. YEUNG King Lun, Director of HKUST-CIL Joint Laboratory of Environmental Health Technologies; Ms. CHAU Fung Mui, the then District Social Welfare Officer (Sham Shui Po), Social Welfare Department was invited to the officiating ceremony and witness the unremitting efforts of Hong Yung Services Limited (Hong Yung) to create more employment opportunities for persons with disabilities and the disadvantaged groups with our partners.

Mr. LI Pak Ho, MBE, JP, Chairman of Hong Yung Services Limited said at the ceremony that the proportion of the disabled and disadvantaged employees in Hong Yung has reached approximately 80%, which is a high ratio. Additionally, Madam Hong Care will create at least 14 employment opportunities for persons with disabilities and disadvantaged groups in the next 3 years.

Mr. SZE Kyran, MH, the then Chairman of the Society's Council used the slogan "Madam Hong Care · Hong Kong Everywhere" in his speech, implying that the Society and Hong Yung will continue to develop more diversified businesses, in order to spread the kindness and inclusiveness of Madam Hong to everywhere in Hong Kong. Also, more employment opportunities will be created for the persons with disabilities and the disadvantaged groups. Together we build a society for all.

In addition, Madam Hong Care collects personal disinfection and anti-epidemic products for consumers, including surgical masks that are made in Hong Kong, natural non-polluting household cleaners and insecticides, air purifiers and household appliances, such as robotic vacuum, and air purifier and hot & cool fan. The products are diversified, there must be one thing suits you.

Consumer consumption will also create employment for the persons with disabilities and disadvantaged groups, creating a significant win-win situation for the society.